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La gent del fútbol aquest any ens devem haver portât 
molt bé, dones per nosaltres els Reis han passat de 
manera anticipada. Com de ben segur ja sabeu, el dia 
12 d'octubre, amb la mateixa ¡Musió que ho fan els 
nens el matí de Reis, varem poder inaugurar la gespa 
artificial al camp de fútbol, així com la remodelació de 
tôt l'entorn, amb la instal lació de dues graderies 
coberta a banda i banda deis vestidors, i l'eliminaciô de 
les barreres arquitectôniques que dificultaven l'accès al 
camp a les persones amb mobilitat reduïda.

A més de donar les gracies a totes les autoritats que 
van assistir a l'acte, vull agrair a tots aquells, que en un 
bon nombre, també van voler compartir amb nosaltres 
un dia tant especial per al club, demostrant que 
aquesta és una entitat amb un potencial de 
convocatoria important, i en tôt cas, lamentar que des 
de la junta directiva no haguem sabut aportar aquells 
elements que facin possible que aquest caliu es 
repeteixi amb més assiduïtat.

Aquest any, a la carta ais Reis ja no ens caldrà tornar a 
posar-h¡ el camp de fútbol, pero sí la il lusió de treballar 
per fer de la nostre, una entitat cada cop més gran, 
dones estigueu segurs que en tenim un cabàs ben gran 
per omplir. Hem assolit el nombre més gran de 
jugadors de fútbol base, en la historia del club, i aixô 
ens dona força per no parar aquí perqué creiem que el 
club encara li queda espai per créixer. De moment us 
puc enunciar que aquest any tindrem per primer cop en 
el municipi un torneig de fútbol benjamí i que a l'estiu 
farem un campus de fútbol, sempre tenint com a punt 
de vista el foment de l'esport, focalitzat en el fútbol, que 
és el que més ens agrada.

Aprofito l'avinentesa, per a recordar-vos que com cada 
any, des de la UE Quart hem organitzat una Quina 
Nadalenca per ais dies 17, 23, 25, 26 i 30 de desembre 
i els dies 1 i 6 de gener. La novetat d'aquest any és 
que els dies 23 i 30 de desembe farem la quina a partir 
de les 11 de la nit, possibilitant que tothom pugui trabar 
un horari per participar-hi.

La junta directiva de ia UE Quart, volem continuar 
sentint-nos com a nens, per aixé aprofitarem els dies 
que resten fins el Nadal per fer com ells, i tornarem a 
escriure la carta ais Reis Mags d'Orient, on els hi 
demanarem que se'n recordin de seguir omplint com 
fins ara el nostre cabás d'il lusions , que hi afegeixin la 
capacitat de treball per portar-les a terme, que hi 
barregin una mica de sort en el terreny de joc, encara 
que no sigui en excès, i que reparteixin a tothom un 
bon grapat de benaventurances que ens permeti 
recorda el 2007 com un any farcit d'alegria i félicitât.

Bon Nadal.

Josep Ribot Costa
Président de la UE Quart.


